

3rd November, 2017

Dear Sir/ Madam,

MATPP 20th Anniversary Celebrations Gala Dinner

Hong Kong's transport system has over 10 million daily boardings, transporting passengers all around the territory, and Hong Kong's container ports are amongst the best in the region, if not the world. Every highly efficient transport system needs dedicated personnel to work tirelessly around-the-clock to ensure the smooth, high-quality services in the industry.

The University of Hong Kong, as one of the top-ranked universities in the territory, has produced many talented professionals for Hong Kong's transport industry every year, and the Master of Arts in Transport Policy and Planning (MATPP) programme is one key, indispensable provider of these talents.

The MATPP programme is most proud and honoured to celebrate its 20th anniversary this academic year. We invite you to participate in our MATPP 20th Anniversary Celebrations Gala Dinner, tentatively to be held at The Salisbury, YMCA of Hong Kong, Tsim Sha Tsui, at 7 pm on Saturday, 26th May 2018. You will surely have a most enjoyable night with other MATPP alumni, students, teachers and friends, in celebrating this remarkable milestone. The details are as follows:

Date: 26th May 2018 (Saturday)
Time: 7 pm
Tentative venue: The Salisbury, YMCA of Hong Kong
Address: 41 Salisbury Rd, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Please enrol on or before 30th April 2018. Seats are limited, so enrol now! Please complete the reply slip attached and follow the instructions to complete the payment procedure. If you have any enquiries, please contact our MATPP 20th Anniversary Celebrations Secretariat, Tracy Tsoi (email: matpp@hku.hk, tel.: 3917-7114, fax: 2559-8994). We thank you once again for your continuous support to MATPP and look forward to welcoming you to our gala dinner!

Yours sincerely,



Professor Becky P.Y. Loo
MATPP 20th Anniversary Celebrations Organizing Committee Chairperson

敬啟者：

運輸政策與規劃碩士課程（MATPP）20 周年紀念晚宴

香港的運輸系統每日運送上千萬乘客人次來往不同地區，而把貨物經香港送到世界各地的物流系統更是同區首屈一指。在每一個高效率的運輸系統背後都需要一班不辭勞苦的工作人員 24 小時不停為業界提供優質服務。

香港大學作為香港名列前茅的高等學府，每年為運輸業界培育出不少精英，而運輸政策與規劃碩士課程（下稱 MATPP）在這方面更功不可沒。

本學年正是 MATPP 課程成立 20 周年，我們誠意邀請閣下參與 2018 年 5 月 26 日星期六晚上七時，暫定於尖沙咀梳士巴利道 41 號 YMCA 香港基督教青年會 “The Salisbury” 舉行的 MATPP 20 周年紀念晚宴，務求讓閣下能夠與其他 MATPP 學生、校友、老師以及各方好友一起慶祝這個重要里程碑。詳情如下：

日期： 2018 年 5 月 26 日（星期六）
時間： 晚上 7 時
暫定舉行地點： YMCA 香港基督教青年會 “The Salisbury”
地址： 尖沙咀梳士巴利道 41 號

請於 2018 年 4 月 30 日或之前報名。晚宴座位有限，報名從速！有興趣人士請填妥以下表格及按表格指示完成付款程序。如有任何查詢，請以電郵(matpp@hku.hk)、電話(3917-7114)或傳真(2559-8994)聯絡 MATPP 20 周年紀念秘書處 (Tracy Tsoi)。再一次感謝閣下一直以來對 MATPP 的支持，並希望屆時能夠與閣下有一個愉快的晚上！

香港大學運輸政策與規劃碩士 20 周年紀念委員會主席



盧佩瑩教授 謹啟

2017 年 11 月 3 日

MATPP 20th Anniversary Celebrations Gala Dinner Reply Slip

Mailing address: Please specify on the envelope "Payment for MATPP 20 Gala Dinner" and send to: Miss Tracy Tsoi, Rm 924, 9/F, Department of Geography, The Jockey Club Tower, Centennial Campus, The University of Hong Kong, Hong Kong.

Enquiries: Please contact our MATPP 20th Anniversary Celebrations Secretariat, Tracy Tsoi
(**email:** matpp@hku.hk, **tel.:** 3917-7114, **fax:** 2559-8994).

	Name (please use extra sheets if necessary)	Graduation Year (if applicable)	Contact No.	Email address (please write clearly)
1				
2				
3				
4				
5				

Special dietary requirements?	<input type="checkbox"/> No
	<input type="checkbox"/> Yes, please specify: _____

Gala Dinner Payment Procedure

Fee: HK\$580 per person. MATPP students, alumni, teaching staff and friends are all welcome.

<input type="checkbox"/>	I enclose the completed reply slip and a <u>crossed cheque</u> of HK\$ _____ for the MATPP 20 th Anniversary Celebrations Gala Dinner, and have sent by post to the above address. Cheque payee: HKU MA IN TRANSPORT POLICY AND PLANNING ASSOCIATION
<input type="checkbox"/>	I enclose the completed reply slip and a copy of the proof of payment by a <u>bank transfer</u> of HK\$ _____ for the MATPP 20 th Anniversary Celebrations Gala Dinner, and have sent by post to the above address. Full account name: HKU MA IN TRANSPORT POLICY AND PLANNING ASSOCIATION Account number: 289-523714-001 Bank: Hang Seng Bank

Would you like to join the MATPP Association (MATPPA)?

<input type="checkbox"/> Yes, please contact me about future MATPPA activities	<input type="checkbox"/> No
--	-----------------------------

Remarks:

1. We will email you to confirm our receipt of your payment by crossed cheque or bank transfer
2. Your payment cannot be refunded if you cancel your reservation after 30th April 2018.
3. Limited number of seats are available for the gala dinner, on a first-come first-served basis.
4. Dress code: Smart casual
5. No guest parking is available at the venue. You may use Exit L4 or L6 at East Tsim Sha Tsui MTR Station to go to the venue.

運輸政策與規劃碩士課程 (MATPP) 20 周年紀念晚宴報名表格

郵寄地址：請於信封面標明“MATPP 20 周年紀念晚宴付款”並郵寄至：
香港大學百周年校園賽馬會教學樓 9 樓地理系 924 室 Tracy Tsoi 收

查詢電郵：matpp@hku.hk，電話：3917-7114，傳真：2559-8994（致：MATPP 20 周年紀念秘書處 Tracy Tsoi）

	姓名（有需要可使用額外紙張）	畢業年份（如適合）	聯絡電話	電郵地址（請清楚填寫）
1				
2				
3				
4				
5				

是否有特殊膳食要求？	<input type="checkbox"/> 否
	是，請說明：_____

晚宴付款程序

費用：每人港幣\$580 元正，歡迎所有 MATPP 學生、校友、教職員及各方好友參與。

<input type="checkbox"/>	本人已填妥報名表格及連同 <u>劃線支票</u> 郵寄到上述地址，以確認 MATPP 20 周年紀念晚宴付款港幣\$_____。 支票抬頭： HKU MA IN TRANSPORT POLICY AND PLANNING ASSOCIATION
<input type="checkbox"/>	本人已透過 <u>銀行轉帳</u> 付款，現附上付款證明副本及已填妥報名表格郵寄到上述地址，以確認 MATPP 20 周年紀念晚宴付款港幣\$_____。 銀行戶口全名：HKU MA IN TRANSPORT POLICY AND PLANNING ASSOCIATION 銀行戶口號碼：289-523714-001 銀行：恆生銀行

閣下是否願意加入 MATPP 校友會 (MATPPA) ？

<input type="checkbox"/> 願意，未來有 MATPP 校友會 (MATPPA) 活動時請通知本人	<input type="checkbox"/> 不願意
---	------------------------------

註：

1. 我們將以電郵確認閣下的劃線支票或銀行轉帳付款是否成功
2. 如閣下於 2018 年 4 月 30 日之後取消報名，報名費用將不能退回
3. 晚宴場地座位有限，以先到先得形式報名
4. 裝束：Smart casual
5. 場地不設訪客泊車設施。閣下可使用港鐵尖東站 L4 或 L6 出口步行至晚宴場地